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ZAPISNIK 
 

13. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u srijedu, 22. prosinca 2010. god, s početkom u 17,00 sati 

u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 
 

 
Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Dorjan Močinić, g. Igor Orlić, g. Goran 
Ahel i g. Damir Kolarek 
 
Odsutni g. Dubravko Buden, g. Dražen Furdi i g. Draško Mihinjač 
 
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a, g. Daniel Žugec, Povjerenik za suđenje. 
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjednik HSS-a g. Alen Kiđemet. 
 
Jednoglasno je usvojen slijedeći Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika 12. sjednice UO održane 24. studenog 2010. 
2. Usvajanje Kalendara natjecanja za 2011. godinu  
3. Usvajanje izmjena i dopuna Natjecateljskih pravilnika HSS-a 

a. Natjecateljski pravilnik HSS-a 
b. Natjecateljski pravilnik Jadranskog pokala 
c. Natjecateljski pravilnik CRO 3D Kupa 
d. Uvođenje Liga sustava 

4. Prijedlog izmjena i dopuna načina obračuna i refundacije troškova suđenja hrvatskim sucima 
za obavljeno suđenje na domaćim natjecanjima 

5. Razno 
a. 1. Svjetski Kup, Poreč 2. – 7. svibnja 2011. godine 
b. Porezna Uprava – eventualna obaveza Saveza za ulazak u sustav PDV-a 
c. Status postupka pred Vijećem športske arbitraže (stegovne mjere g. Mauser i g. 

Mihinjač) 
d. Ponude za programiranje nove internet stranice Saveza 
e. Nastavak programa osposobljavanja trenera u streličarstvu preko HOA i pokrenuta 

katedra obrazovanja trenera streličarstva na Društvenom veleučilištu u Zagrebu (viša 
trenerska) 

f. Nacrt Ugovora o pravima i obvezama državnih reprezentativaca 
 
ad 1.  

Jednoglasno se usvaja Zapisnik 12. sjednice UO održane 24. studenog 2010. g 
  

ad 2. 
 G. Orlić informira o dodavanju  turnira u kalendar koje je naknadno prijavio SK Katarina Zrinska. G. 
Močinić predlaže u ime SK Rijeka da njihov turnir ne bude FITA 2x70m, nego FITA 144 bez OR, ali da 
ostane star turnir. G. Mustapić smatra da je neprimjereno od bilo kojeg kluba da postavlja uvjete pod 
kojima će organizirati turnir. UO smatra neprihvatljivim takav stav SK Rijeka i jednoglasno ostaje 
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kod odluke da svi star turniri moraju imati OR. Stav UO je da je bitnije za kvalitetu natjecanja 
imati OR nego FITU 144. Usaglašeno je da će SK Rijeka održati turnir FITA 2x70m + OR. 

G. Kiđemet upoznaje članove UO s usmenom zamolbom SK „Siscia“ iz Siska da se dodijeli 
statusa star turnira za „Memorijalni turnir brigadira Stjepana Grgca“. koji će se održati u njihovoj 
organizaciji. Kako navedeni turnir zadovoljava zahtjeve koje mora imati star turnir (OR), UO 

jednoglasno donosi odluku o dodjeli statusa star turnira navedenom turniru, uz napomenu da je 

SK „Siscia“ dužan za to dostaviti pismeni zahtjev. 
Ističe se problem da nemamo nikog zainteresiriranog za organizaciju PH outdoor. Donosi se 

jednoglasna odluka da termin za PH ostaje onaj koji je unaprijed određen, a da se raspiše natječaj 

na web stranicama HSS-a za zainteresirane organizatore PH. 
 G. Kiđemet informira UO da je održao više razgovora na temu organizacije turnira, te da mu se 
prigovara zašto on organizira čak četiri turnira.  UO je stava da je procedura prijave organizacije turnira 
bila javna i transparentna, te da se svaki klub mogao javiti za organizaciju bilo kojeg natjecanja. Obzirom 
da se nijedan klub nije prijavio za organizaciju ni jednog turnira u terminima u kojima je organizator SK 
„Bjelovar“, UO smatra prigovore neargumentiranima, naročito radi toga što SK „Bjelovar“ organizira 
turnire za koje drugi klubovi nisu pokazali interes (Field...). 

G. Mustapić informira o želji SK Brinje da organizira pozivni 3D turnir s nagradnim fondom. 
Termin natjecanja bi bio u srpnju, a točan datum bi se naknadno dostavio savezu. UO jednoglasno 

usvaja zahtjev SK Brinje za organiziranje 3D turnira, te se određuje datum turnira 2. srpanj 2011. 

godine. 

UO jednoglasno usvaja predloženi kalendar natjecanja za 2011. godinu, uz navedene 

izmjene i dopune. 

 

ad 3. 
G. Orlić obrazlaže prijedlog promjena Natjecateljskog pravilnika. 
UO jednoglasno usvaja izmjene i dopune Natjecateljskog pravilnika, Natjecateljskog 

pravilnika Jadranskog pokala i Natjecateljskog pravilnika CRO 3D Kupa, donešene na zadnje 

dvije sjednice.   
 G. Kiđemet obrazlaže prijedlog uvođenja liga sustava. Predlaže razdvajanje ocjenjivanja aktivnosti 
kluba od vrednovanja rezultata kluba. G. Močinić se ne slaže s ponuđenim načinom vrednovanja 
rezultata, smatra da treba više vrednovati rezultate nakon OR.  G. Mustapić smatra da liga nije adekvatan 
način za izbor najboljeg kluba te da treba ocjenjivati i rezultate na međunarodnoj razini.  

Zbog nemogućnosti pronalaženja rješenja kojim bi se zadovoljili svi uvjeti potrebni za 

uvođenje liga sustava donosi se jednoglasna odluka da se odustaje od uvođenja liga sustava, a način 

i pravilnik o vrednovanju rezultata klubova i najboljih streličara odgađa se za sljedeću sjednicu 

UO.  
 
ad 4. 
 G. Žugec obrazlaže prijedlog izmjena i dopuna načina obračuna i refundacije troškova suđenja 
hrvatskim sucima za obavljeno suđenje na domaćim natjecanjima. Zbog novonastale situacije na 
natjecanjima koja se odvijaju u dvije grupe dolazi do potrebe angažiranja većeg broja sudaca ili uvođenja 
novog adekvatnog obračuna i refundacije troškova suđenja.  
 Predlaže se da se putni troškovi sudaca ubuduće rješavaju preko Saveza. Zadužuje se glavni tajnik da 
napravi simulaciju troškova na godišnjoj razini, a troškovi bi se pokrivali s osnova godišnje članarine 
klubova.  

Donosi se jednoglasna odluka da se za slijedeću sjednicu pripremi prijedlog pravilnika o 

načinu obračuna i refundacije troškova suđenja hrvatskim sucima za obavljeno suđenje na 

domaćim natjecanjima. 
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ad 5.  
 G. Ahel izvještava o odlasku u Poreč  radi dogovora o hotelu u kojem će biti smješteni natjecatelji na 
Svjetskom kupu i radi pregleda i izbora lokacije za finalne borbe. 
Predlaže se da se streličari smjeste u hotelu „Albatros“ koji zadovoljava svim zahtjevima postavljenim od 
strane FITA-e. 
 G. Ahel izvještava da se slijedom kontrole prometa po žiro računu Saveza za 2009. godinu od strane 
Porezne uprave, pojavilo pitanje eventualne obaveze Saveza za ulazak u sustav PDV-a. Slijedom 
navedenoga, traženo je pismeno pojašnjenje od strane središnjice Ministarstva financija RH te središnjice 
Porezne uprave te je dogovoren sastanak u Poreznoj upravi gdje će se objasniti što je potrebno poduzeti u 
svezi reguliranja obveza Saveza. 
 G. Kiđemet informira o odluci Vijeća športske arbitraže o zamrzavanju predmeta žalbe g. Mausera i 
g. Mihinjača do okončanja postupka Stegovnog povjerenstva HSS-a, kojem je UO Saveza vratio predmet 
g. Mausera na ponovnu obradu. 
 G. Kiđemet postavlja pitanje plaćanja putnih troškova za dolaske na sjednice UO u 2010. godini  
članovima UO. Donosi se jednoglasna odluka da se članovi odriču putnih troškova za 2010. godinu u 

korist proračuna HSS-a, uz iznimku g. Mihinjača koji je inzistirao na isplati putnih troškova i koji 

su mu isplaćeni. 
 G. Kiđemet izvještava o dvije pristigle ponude za izradu novih internet stranica HSS-a. Jedna je od 
firme „Forma media“ iz Siska, gdje za specificirani dio posla iznos iznosi netto 34.000 kuna, a druga 
ponuda je od firme „Ador“ koja traži cca. 67.000 kuna. Odluka o realizaciji projekta odgađa se do 
daljnjeg.  

G. Kiđemet predlaže da se za pomoć u Uredu saveza angažira dodatna kompetentna osoba koja bi 
se eventualno mogla angažirati i na održavanju i programiranju internet stranice Saveza. G. Ahel stava je 
da je bolje da se za pomoć u Uredu Saveza ne angažira netko tko je već u streličarstvu, nego predlaže da 
se putem otvorenog javnog natječaja preko Hrvatskog zavoda za zapošljavanje i Volonterskog centra 
Zagreb uzme netko izvana kojeg bi on naučio raditi. G. Kiđemet smatra da bi tu bila korisnija osoba koja 
je već djelomično upoznata s tematikom. Također se ne slaže da bi tu osobu trebao izabrati glavni tajnik, 
nego smatra da o tom pitanju odlučuje UO. G. Mustapić smatra neprihvatljivim način razmišljanja g. 
Ahela da se automatski diskvalificira netko tko je iz streličarstva. Predlaže otvoreni javni natječaj s time 
da bi prednost imale osobe koje dolaze iz streličarstva. 

G. Ahel informira o mogućnostima nastavka programa osposobljavanja trenera u streličarstvu 
preko HOA. G. Kolman iz HOA predlaže da se stručni dio osposobljavanja organizira u suradnji s FITA. 
Predlaže se da Povjerenik za razvoj pripremi program i kontaktira s Razvojnim povjerenstvom FITA-e. 
Osim toga, g. Ahel informira da se na Društvenom  veleučilištu u Zagrebu pokreće katedra za školovanje 
prvostupnika – trenera u streličarstvu.  

G. Kolarek informira o pokretanju projekta u organizaciji FITA, EMAU i Olimpijske solidarnosti, 
a u svezi osposobljavanja streličarskih trenera koji bi bili licencirani da u svojim državama 
osposobljavaju trenere za FITA level 1 i level 2. Donosi se jednoglasna odluka da se FITI i EMAU-u 

dostavi želja i namjera za sudjelovanje na tom školovanju, a da će se konkretna odluka o tome tko 

će ići na to školovanje donijeti na slijedećoj sjednici UO nakon provedenog javnog natječaja preko 

internet stranice Saveza. 
Rasprava o nacrtu Ugovora o pravima i obvezama državnih reprezentativaca odlaže se za slijedeću 

sjednicu UO. 
 
Zapisničar: 
Damir Kolarek               Predsjednik Saveza: 
 
                 Alen Kiđemet 


